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1、天天都在你身边，不用苦苦地想你，也不必酸酸地恋你，只需甜甜地爱着你！我的宝贝，生日快乐！
Every day is in your side， dont have to think hard to miss you， dont need acid to love you， just love you with sweet love！ Happy birthday to my baby！
2、世界之大，只愿和你做朋友，孤独寂寞我不在乎，你好我就心满意足，结识你是老天给我的幸福。今天是你的生日，千万个思念带着祝福：祝生日快乐！
the world is big， just want to be friends with you， lonely lonely I dont care， hello I am satisfied， meeting you is the happiness that god gives me。 Today is your birthday， and millions of thoughts come with blessings： happy birthday to you！
3、祝福加祝福是很多个祝福，祝福减祝福是祝福的起点，祝福乘祝福是无限个祝福，祝福除祝福是的祝福，祝福你生日快乐！
blessing and blessing is many blessings， blessing blessing is the starting point of blessing， blessing by blessing is infinite a blessing， blessing blessing is the only， wish you a happy birthday！
4、真诚祝福传递你，愿你开心永如意，生日快乐歌一曲，愿你幸福没问题，每年这天祝福你，望你健康又美丽，幸运永远追随你，生日快乐！
sincere blessing you， wish you happy forever， happy birthday， wish you happy no problem， every year this day bless you， hope you are healthy and beautiful， lucky will always follow you， happy birthday！
5、今天是你生日，我为你做了一碗长寿面，每根面条里都有一份快乐，最后浇上开心的汤汁放上幸福的煎蛋。愿你吃在嘴里，美在心里。生日快乐！
Today is your birthday， I make a bowl of longevity noodles for you， each noodles have a happy， finally pour the happy soup juice to put on the happy Fried egg。 May you eat in your mouth and beauty in your heart。 Happy birthday！
6、一个小小的问候，是我对朋友无限的挂念；一句轻轻的祝福，是我对朋友真诚的眷恋；一首悠悠的心曲，是我对朋友生日的期盼；祝愿朋友生日乐欢天！
A little greeting is my endless thoughts on my friends。 A gentle blessing is my sincere love to my friend； A slow heart is my wish for my friends birthday。 Best wishes for your friends birthday！
7、让春天的雨露，夏天的甘霖，秋天的清爽，冬天的激情围绕着你。在你生日来临之时，送上我深深的祝福，祝你生日快乐，四季温馨。
Let the rain of spring， the showers of summer， the freshness of autumn， and the passion of winter surround you。 I wish you a happy birthday and warmest wishes for your birthday。
8、寿星佬，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
The birthday boy， I wish all your hopes will be fulfilled， all the dreams will be realized， all the waiting will appear， all the efforts will be fulfilled。
9、朋友请细心呵护，耐心调养，不要让岁月风干我们的灵魂，要让雨露把生活滋润的与鲜花一起怒放。祝生日快乐，万事如意！
Friends， please be careful and patient， dont let the years dry our souls， let the rain and the flowers bloom with the flowers。 Happy birthday and all the best！
10、姐妹日到，祝我亲爱的姐妹，打扮自己靓靓滴，心情保持美美滴，幸福生活甜甜滴，日子过滴晕晕滴，财源滚滚旺旺滴，愿姐妹开心大大滴！生日快乐！
and sister， I wish my dear sister， dress up your beautiful beautiful drop， mood maintain meimei drops， sweet， happy life day dizzy drops， bonanza prosperous， wish sister happy drops greatly！ Happy birthday！
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1、I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
3、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
4、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
5、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
6、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐!
7、May your life brighter as eachbirthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
8、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun. Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福!
9、May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy, too, as all your dreams and plans work out just right for you.
祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传!
10、Wishing you a wonderful birthday. You make this world a nicer place just by being so kindhearted. May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things, too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
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1、摘一片雪花，把祝串成洁白的树挂，为你的生日奉献一朵亮丽的心花。
Pick up a snowflake, and wish you a bunch of white trees to make a beautiful flower for your birthday.
2、愿我们的友谊如同太阳与大地的结合一样自然，一样自由，一样充满生机。
May our friendship be as natural and free as the combination of the sun and the earth.
3、生活富庶喜盈盈，日子过得甜蜜蜜，快快活活乐陶陶，乐乐悠悠喜上眉梢!
Life is full of happiness, life is sweet, and life is happy and joyful.
4、甜甜的蛋糕，甜甜的祝福，轻柔的烛光，深深的祝福。生日快乐!
Sweet cakes, sweet wishes, gentle candles, deep blessings. Happy birthday!
5、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐!
Friends, in this beautiful day, grasp your happiness. Happy birthday to you!
6、一份不渝的友谊，执着千万个祝福，给我想念的兄弟姐妹，温馨地问候。
For our ever lasting friendship, send sincere blessings and warm greetings to my brothers and sisters whom I miss.
7、思念万千，祝福无数，在你生日来临之际，祝君生日快乐!
Miss you, bless you, happy birthday to you when your birthday comes.
8、年年生日，岁岁平安。愿心情如夏日玫瑰，绽放出快乐、幸福、美满!
Every year\'s birthday is safe. May our hearts be like summer roses, full of happiness, happiness and happiness.
9、把我的礼物送上，把我的心儿捎上，坚信你会快乐无比祝生日快乐!
Send my gift to my heart and believe that you will be happy. Happy birthday!
10、今天是我闺蜜生日，祝她生日快乐好么，祝我们的友谊天长地久!
Today is my girlfriend\'s birthday. Wish her a happy birthday. OK, may our friendship last forever!
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1、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福!
Happy birthday， dear friend， wish you happy every day， every year good luck， happy life!
2、愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你所有的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
May your birthday be filled with boundless joy， may your memories today be warm ones。 May you all sweet dreams， may you contentment this year!
3、祝你吃饭大鱼大肉;唱歌美女伴奏;日进斗金不够;敢与乌龟比寿。生日快乐!
Wish you to eat the big fish big meat; To sing the beauty accompaniment; Make enough; Dare and the tortoise than longevity。 Happy birthday!
4、寿星佬，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
The birthday girl guy， I wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash。
5、时光永远不会改变我对你深沉的爱恋，时间的流逝只会使它愈加深厚，祝你生日快乐，我的爱人!
Time will never change my love for you deep， the passing of time will only make it more and more deep， I wish you a happy birthday， my love!
6、在你的生日到来之际，诚挚地献上我的三个祝愿：一愿你身体健康;二愿你幸福快乐;三愿你万事如意。
On the occasion of arrival of your birthday， sincerely offer my three wishes： may you healthy; Wishing you happiness; May you everything goes well。
7、儿时的天真，少时的浪漫，花的季节却无缘长相厮守，但我永远忘不了你那特别的日子，“祝你生日快乐!”
Childhood naive， the youth romantic， flower season is no time together， but I will never forget your special day， \"happy birthday to you!\"
8、爸爸，今天是您的生日，愿所有的快乐、所有的幸福、所有的温馨、所有的好运围绕在您身边。生日快乐!健康!幸福!
Dad， today is your birthday， may all the joy， all happiness， all the sweet， all the luck around you。 Happy birthday! Health! To be happy!
9、日月轮转永不断，情苦真挚长相伴，不论你身在天涯海角，我将永远记住这一天。祝你生日快乐!
Moon and rotary wing， feeling bitter accompanied by sincere long， whether you are in faraway places， I will always remember this day。 I wish you a happy birthday!
10、宁静的夜晚，烛光闪闪;欢乐的场面，蛋糕甜甜;不变的思念，永恒的祝愿，祝福你幸福到永远;祝你生日快乐!
Quiet night， candlelight flash; Scenes of joy， cakes， sweet; The same thoughts， eternal wish， wish you happy forever; I wish you a happy birthday!
>5.过生日祝福语英语短句
1、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
Day to remember the original world more beautiful because of you， happy birthday。
2、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
Wish a wonderful fragrance moment around you， make your life full of happiness， forever the bath in endless joy time！ I wish you a happy birthday！
3、今天是你的生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
Today is your birthday， my love， thank you for your toil， thank you for giving me the concern， understanding and support。 All my love to you！
4、今天是你的生日，一个我永远忘不掉的日子。愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！我的老婆。
Today is your birthday， I will never forget not to drop a day。 May god bless you a happy life in peace， healthy and happiness！ My wife。
5、让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
Let me bless for you， let me laugh for you， because in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
6、我没有五彩缤纷的鲜花，没有那些浪漫的诗句，没有贵那些重的礼物，没有那些兴奋的惊喜，只有一个轻轻的祝福，祝你生日快乐！
I have no colorful flowers， no the romantic poetry， no expensive gifts， free without those exciting surprise， only a gentle blessing， wish you a happy birthday！
7、寿星佬，在你的生日来临之际，祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现，生日快乐！
The birthday girl guy， in your birthday is coming， wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash， happy birthday！
8、轻轻的我来了，正如我轻轻的走，我挥一挥衣袖，留下一头金牛。在您生日来临之际，送去我深深的祝福，祝你牛运冲天。
I come lightly， just as I gently walked， I wave sleeves， leaving a calf。 In your birthday approaching， send to I deeply wishes， I wish you the best cattle shipped。
9、让短信载着我的问候，让字句表达我的祝福，在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你，生日快乐！
Let message carrying my greetings and words to express my wish， in your birthday today， my heart is with you the same jubilation，happy！ I wish you a happy birthday！
10、我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
My greetings to my love for you， wish you have a nice birthday， the day in the past， you lie down to rest，may the peace of a golden dream be filled with happiness。
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